
 

Zápis ze schůzky spolku SRPDŠ 
při VOŠ stavební a SŠ stavební Vysoké Mýto 

Termín a místo: 27. 9. 2019, 15:30 - 17:00, učebna A1 
Účastníci: 

● Mgr. Richard Andrle Sylor, MBA - předseda spolku (PS) 
● ostatní členové spolku dle prezenční listiny (příloha 1)* 
● za vedení školy Ing. Jiří Skalický (ředitel - ŘŠ), Mgr. Ivana Bejblíková (zástupkyně ředitele - ZŘŠ)  

program schůzky předložil 

přivítání účastníků, zápis do prezenční listiny, seznámení s programem schůzky ŘŠ 

objasnění významu a funkce spolku pro nové členy ŘŠ 

prezentace projektu Studentské rady - zřízení relaxační třídy Vojtěch Dostál 

informace o financování spolku: 
➢ stav peněžních prostředků SRPDŠ 
➢ diskuse nad výší finančního příspěvku žáků pro tento školní rok 
➢ představení návrhu rozpočtu pro školní rok 2019/2020 

ZŘŠ 

hlasování o návrhu rozpočtu: 
➢ návrh rozpočtu na školní rok 2019/2020 (viz příloha 2)* - schválen všemi 

přítomnými členy 
➢ finanční prostředky na studentský projekt (vybavení relaxační třídy) schváleny 

v požadované výši (viz příloha 3)* 

PS 

diskuze účastníků: 
➢ informace o chodu školy (noví pedagogové, lektor anglického jazyka, 

Studentská rada, Školská rada) 
➢ struktura předmětu Praxe 1. ročníku maturitních oborů 
➢ rozvrhy - informace o důvodech změn v rozvrhu (kurzy, odborné exkurze, Skill, 

apod.) 
➢ zpětná vazba od rodičů - kurzy, exkurze 
➢ spolupráce se zaměstnavateli - v jednáních společné aktivity na propagaci 

školy, příspěvky na stipendia 

ŘŠ 

 

* pozn.: přílohy dokumentu jsou k nahlédnutí v kanceláři školy. 
 
Termín příští schůzky spolku: 15.11.2019 v 16:30 hod. v učebně A1.  
 
Zapsala: Mgr. Ivana Bejblíková 
 

………..…………………………. 
Mgr. Richard Andrle Sylor, MBA

předseda spolku  
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